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Kunnanhallitus 29.04.2024 § 99    
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 Asian valmistelija(t): Talous- ja hallintojohtaja Matias Penttinen 

 
Kunnan jäsen Pekka Huikko on jättänyt oikaisuvaatimuksen 
kunnanhallituksen 4.3.2024 / § 50 päätöksestä, joka koskee Höystösensuon 
energiahankkeen osayleiskaavan käynnistämistä. Oikaisuvaatimuksessaan 
Huikko vaatii seuraavaa:   
 
1) Joutsan Kunnanhallituksen päätös 4.3.2024 § 50 kumotaan  
2) Joutsan Kunnanhallituksen päätös 4.3.2024 § 50 palautetaan uudelleen 
valmisteluun ja kunnanhallitus ohjeistaa tuulivoimaloiden väliseksi 
etäisyydeksi 10 x pyyhkäisykorkeus. Eli 300m pyyhkäisykorkeudella → 3 km  
3) Päätöksen täytäntöönpano kielletään, kunnes päätös saa lainvoiman. 
 
Ensi vaiheessa on selvitettävä täyttyvätkö edellytykset oikaisuvaatimuksen 
ottamisesta käsiteltäväksi. Päätös ei ole ollut oikaisuvaatimuskelpoinen, 
sillä se koskee asian valmistelua. Näin ollen asiassa ei ole ollut 
oikaisuvaatimusoikeutta.  

 
Esittelijä Kunnanjohtaja Harri Nissinen 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää jättää oikaisuvaatimuksen tutkimatta. 

 
Päätös Pauliina Maukonen (puolueettomuuden vaarantuminen muusta erityisestä 

syystä) ja Sari Hovila (intressijäävi) ilmoittivat esteellisyydestään ja 
poistuivat kokouksesta tämän pykälän käsittelyn ajaksi. Varajäsenet Heikki 
Kuurne ja Pekka Lankia saapuivat paikalle tämän pykälän käsittelyn ajaksi. 
Kunnanhallituksen 1. varapuheenjohtaja Arto Hölttä toimi puheenjohtajana 
tämän pykälän käsittelyn ajan.  
 
Kalle Willman esitti, että päätös todetaan oikaisuvaatimuskelpoiseksi ja 
asia otetaan käsittelyyn. Jussi Lehtonen ja Marili Rauch kannattivat Kalle 
Willmanin esitystä. Kunnanhallituksen 1. varapuheenjohtaja teki 
äänestysesityksen, jossa ne, jotka kannattavat kunnanjohtajan tekemää 
päätösehdotusta äänestävät JAA ja ne, jotka kannattavat Kalle Willmanin 
tekemää ja Jussi Lehtosen sekä Marili Rauschin kannattamaa 
vastaesitystä äänestävät EI. Äänestyksessä annettiin 6 JAA ja 3 EI ääntä.  
 
Hyväksyttiin päätösehdotuksen mukaisesti.  
 
Kalle Willman, Marili Rausch ja Jussi Lehtonen jättivät eriävät mielipiteet 
asiassa. 

 
 
 


